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Uit de wijkkerkenraad van 26 oktober 2023 

De voorzitter opent de vergadering met een gebed om vrede.  

Recent is met Ria Keizer gesproken over het vervolgtraject op de visie interviews. Er is een samenvat-
ting van de interviews gemaakt en die is in de locatiecommissies besproken.  
De resultaten van de interviews leveren voldoende gespreksstof op. Zoals eerder in Samenklank is 
geschreven, willen we met de gemeenteleden op iedere locatie in gesprek gaan. Vooralsnog is geko-
zen voor twee ‘rode draden’: 

• Gastvrijheid: de kerk is van iedereen en voor iedereen. Hoe gaan wij in de praktijk om met de 
ander. Mensen moeten zich welkom weten in de kerk. 

• De binnenkant van het geloof: hoe gaan wij om met ons geloof? Zeker in een veranderende 
wereld is dit thema relevant. 

In het januarinummer van Samenklank komt een artikel over het project. Onder de 
gemeenteleden zal een brief worden verspreid over te houden bijeenkomsten. Per locatie zal worden 
gekeken hoe een en ander wordt uitgewerkt. 
Voorstel is om een begeleidingsgroep in te stellen. Per locatie worden daarvoor twee leden ge-
vraagd. Ook de predikanten worden bij het proces betrokken. Eerste actie voor de begeleidingsgroep 
is een voorstel maken voor het vervolgtraject en natuurlijk het opstellen van de brief aan de gemeen-
teleden. Het is goed om te kijken waar/hoe samenwerking of een gezamenlijk project een kans heeft. 
Hoe je gezamenlijke ontwikkelingen, thema’s of verlangens in de toekomst praktisch en in samen-
spraak kunt aangaan.  
 
De verwachting is dat de Algemene Kerkenraad de financiële architectuur eind november gaat vast-
stellen. Er wordt door het Centraal College van Kerkrentmeesters een notitie opgesteld, waarin alle 
besluiten nog eens op een rijtje worden gezet. Behalve een positieve correctie op de wijkreserve 
(oud pastoraal fonds) en de reservering voor het Fonds voor Vernieuwing voor tien (in plaats van vijf) 
jaar, gaat de AK dus niet mee in de door Zuidwest gedane verdere voorstellen. De kerkenraad be-
treurt dat, maar er zijn ook geluiden om verder te berusten in het besluit. Het is nu vooral belangrijk 
om in alle colleges optimaal vertegenwoordigd te zijn en vooral om de bestaande vacature in de AK 
snel in te vullen.  
 
Ter tafel ligt een duidelijk overzicht van de actuele bezetting van de predikantsplaatsen, de formatie 
voor Zuidwest op grond van het aantal betalende pastorale eenheden en een schets van de predi-
kantsbezetting na het vertrek van Wietske Verkuyl. 
Als eerste gaat de kerkenraad akkoord met het reeds aan Jacob Korf voorgelegde (en door hem ook 
akkoord bevonden) voorstel van het moderamen om de inzet van  Jacob per 1 november te verplaat-
sen naar de locatie Abdij. 
Er ontstaat discussie of het verstandig is om de vacature van Wietske te combineren met de vacature 
in de Shalom en dus te streven naar één full time predikant. Die mogelijkheid kan worden onderzocht 
als er weer een beroepingscommissie zal worden ingesteld. De kerkenraad zal de commissie dan wel 
de ruimte geven om ook de invulling met parttimers te kunnen onderzoeken. 
 
Astrid Frey zal deel uit gaan maken van het moderamen van de Diaconie van de PGG. Daar is de ker-
kenraad erg blij mee en benoemt haar. Haar bevestiging is gepland op 12 november in de Bosbeska-
pel door Sara Dondorp. 
 
Sara meldt dat haar verhuizing gaat plaatsvinden in de laatste week van november.  
 
Henk Valstar 


